
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 30/3/2023 

 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 

   

ΘΕΜΑ:  Ανάγκη αποκατάστασης αδικιών σε βάρος των πασχόντων και των 

εργοθεραπευτών» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Σύμφωνα με καταγγελίες του Πανελλήνιου Συλλόγου Εργοθεραπευτών, στην  πρόσφατη 

Υπουργική Απόφαση (ΥΑ), περί «Εφαρμογής κριτηρίων ποιότητας στις αποζημιωμένες από τον 

Ε.Ο.Π.Υ.Υ. υπηρεσίες κλειστής νοσηλείας ιδιωτικών Γενικών Κλινικών και ιδιωτικών Κέντρων 

Αποθεραπείας και Αποκατάστασης Κλειστής Νοσηλείας», ορίζεται ένας εργοθεραπευτής ανά 

ογδόντα (80) ασθενείς, παρ’ όλο που η εργοθεραπεία αποτελεί παροχή απαραίτητων 

θεραπευτικών υπηρεσιών, με σκοπό να αποκτήσουν οι ασθενείς μια καλύτερη ποιότητα ζωής. 

Παράλληλα, με το πρόσχημα της μη εύρεσης Εργοθεραπευτή, στην ίδια ως άνω ΥΑ δίνεται το 

δικαίωμα αναπλήρωσης της ειδικότητας αυτής από Φυσικοθεραπευτή. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

1. Αληθεύει ότι στην παραπάνω αναφερόμενη ΥΑ προβλέπεται ένας μόνο εργοθεραπευτής για την 

εξυπηρέτηση 80 ασθενών; Αν ναι, προτίθεσθε να αυξήσετε τον αριθμό των απασχολούμενων 

εργοθεραπευτών, προκειμένου οι ασθενείς να λαμβάνουν πραγματικά τις προβλεπόμενες 

ποιοτικές υπηρεσίες φροντίδας και αποκατάστασης; 

2. Προτίθεσθε να παρέμβετε, άμεσα, ώστε να αποκατασταθεί η ως άνω περιγραφόμενη αδικία σε 

βάρος της επαγγελματικής κατηγορίας των εργοθεραπευτών, ώστε να ασκούν οι τελευταίοι  

κανονικά τα καθήκοντά τους, χωρίς να αντικαθίστανται από τους Φυσικοθεραπευτές;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 
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